
Zápis ze zasedání komise kultury č. 6/2015 dne 26. 11. 2015 
konané od 14:00 hodin v Uhříněveském muzeu 

 

Přítomni:  Mgr. Jitka Rothová, Vlasta Čepičková, Ing. Michal Klich,  Jaroslava Kunešová, Bc. 
Veronika Kuželová, Pavel Pirkl a Jitka Šubertová 
 

Hosté: Roman Urbanec (ředitel Divadla U22), Jaroslaw Adrzej Batóg (místní římskokatolický 
farář) 
 

Omluveni:  Eva Blahynková-Hráská, Milan Coller,  Mgr. Marcela Pröllerová, Jiří Knotek a 
Pavel Veverka 
 

Kontrola minulého zápisu: 
 

Komise jako prvořadý úkol projednala poslední organizační záležitosti kulturních akcí během 
ADVENTU 2015. Akce proběhnou podle tohoto harmonogramu: 
 

            29. listopadu 2015 – 1. neděle adventní 
 

            ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU NA NOVÉM NÁMĚSTÍ 
 

            PROGRAM 
 

            16:00 – přivítání – Mgr. Jitka Rothová 
 

            16:05 – promluva – P. Jaroslaw Andrzej Batóg 
 

            16:10 – promluva – p. starosta Ing. Martin Turnovský 
 

            16:15 – vystoupení dětí z MŠ U Nadýmače – zajištuje Eva Blaynková-Hráská 
 

            16:30 – vystoupení DPS Jiskřička – Bc. Anna Mundilová 
 

            17:00 – rozsvícení stromku – p. starosta Ing. Martin Turnovský 
 

            17:00 – 18:00 – korzování občanů 
             

neděle 6. prosince 2015 – 2. neděle adventní (bronzová) 
 

            VERNISÁŽ VÁNOČNÍ VÝSTAVY  15 hodin 
  

            Uvádí Mgr. Rothová, vystoupí děti ze ZŠ Bří Jandusů pod vedením paní učitelky    
            Tamelové 
 

neděle 13. prosince 2015 – 3. neděle adventní (stříbrná) 
 

probíhají trhy a vánoční výstava 
 

neděle 20. prosince 2015 – 4. neděle adventní (zlatá) 
 

            ŽIVÝ BETLÉM NA NOVÉM NÁMĚSTÍ 
 

            PROGRAM 
 

            16:00 – přivítání – Mgr. Jitka Rothová 
 

            16:05 – řeč p. starosty případně někoho z radních 
 

            16:15 – vystoupení zástupců církví – P. Jaroslaw Andrzej Batóg a Ing. Mgr. Jiří Ort 
 

            16:30 – vystoupení ZUŠ LYRA – zajišťuje Mgr. Ivana Šormová 
 

            17:00 – 17:30 – vystoupení DS UCHO – pochod k živému betlému – zajišťuje Bc.  
                                   Veronika Kuželová 
 
 
             



středa 6. ledna 2016  – svátek Zjevení Páně (Tři králové) 
 

            TŘÍKRÁLOVÝ POCHOD 
 Akce se chystá, v divadle proběhne tematicky zaměřený pořad na svátek Křtu Páně –  
            lidově Tří králů. Zástupci ZŠ škol mají schůzku 30.11.015 a budou řešit koncepci. 
 

            Učitelé a děti vystupující při adventních akcích obdrží květiny a drobné dárky. 
 
Kontrola minulého zápisu: 
 

1. Nabídka ochotnického souboru z Horních Počernic - divadelní pohádka pro žáky         
2. stupně základních škol -  trvá 

2. Výroba turistické nálepky -  trvá 
3. Podrobnosti k informačním tabulím budou projednány na příštím zasedání komise 

v lednu 2016. 
 
 

Nově projednáno: 
 

1. Mgr. Kaňoková informovala o průběhu Vzdělávací akademie pro seniory, která se 
setkala s velikým ohlasem. 

2. Pí Kunešová informovala o zahájení a průběhu kurzu počítačové gramotnosti            
pro seniory. Ti žádají vedení MČ o prodloužení spuštění bezplatného internetu 
alespoň na jednu po dobu trvání kurzu. 

3. Ing. Klich informoval, že z účtu Uhříněveského muzea se pro jeho potřeby zakoupilo 
90 ks skleniček za 1.198,- Kč, dále bude uskutečněn nákup potřebného materiálu       
na vánoční akce (adventní věnec, adventní dekorace, vánoční stromky, vánoční 
perníčky, perníkový betlém, drobné vánoční zboží apod. cca 6 – 7 tisíc korun). 

4. Ing. Klich sdělil, že byl občany upozorněn na špatný stav sochy Nepomuckého         
před starou radnicí. Osobně sochu prohlédl a  konstatoval, že bezprostřední destrukce 
díla na první pohled nehrozí. Co je však patrné, je mírný náklon podstavce a opadávání 
omítky. Komise proto doporučuje, aby v rozpočtu na rok 2016 bylo pamatováno 
s částkou na průzkum stavu díla a na vyrovnání a opravu podstavce. 

5. P. Urbanec navrhl možnost nákupu laviček (cca 4.000,- Kč/kus), na jejich opěradlech 
by mohla MČ vylepováním plakátů provádět propagaci akcí. Kulturní komise nákup 
laviček doporučila. 

6. Mgr. Rothová informovala, že dne 14. 12. 2015 děti ze ZŠ Jandusů půjdou, jako 
každoročně, přát seniorům do DPS II. Děti přinesou dárečky, tyto byly vyrobena 
společně s pí. vychovatelkami ŠD.   

7. Mgr. Rothová vyjádřila poděkování školní jídelně především sl. Veselé za vstřícnost při 
jednání o zajištění občerstvení na rozsvícení vánočního stromu 29. 11. 2015. 
 
Příští zasedání komise kultury se uskuteční ve čtvrtek 28. ledna 2016 od 14 hodin 
v Uhříněveském muzeu. 

 
 
 
Zapsala: Vlasta Čepičková                                                                      Mgr. Jitka Rothová                                               
        tajemnice KK                              předsedkyně KK 
 


